

BO- fiber ek. för.

Protokoll från ordinarie styrelsemöte (Styrelseprotokoll nr 07/2018)

Plats: Bäckaskog Slott. **Tid:** Den 25 oktober 2018 kl. 19.00 till 20.30.

Närvarande ledamöter: Staffan Lundbom, Håkan Djerf, Rolf Jansson, Hans Söderlind, Sofia Johnsson, Ove Ohlson, Niklas Kraft och Kjell-Åke Nilsson.

Ej närvarande: Jonas Lindh och Anna Lundin.

§ 1. Mötets öppnande

Staffan Lundbom öppnar mötet.

§ 2. Val av mötets sekreterare

Till sekreterare vid mötet väljs Hans Söderlind.

§ 3. Val av justeringsperson

Till justeringsperson väljs Rolf Jansson.

§ 4. Fastställande av dagordning

Mötet fastställer utsänd dagordning.

§ 5. Föregående mötesprotokoll

Föregående mötes protokoll godkänns.

§ 6. Ekonomi

Balans- och resultatrapport för september är inte helt klara ännu.

Trots förbättringen av betalningsmoralen är det fortfarande ett antal medlemmar som återkommande dröjer med att betala. Enligt tidigare beslut i styrelsen kan det ytterst bli aktuellt med avstängning.

§ 7. Avtalsförhandlingar med Skanova

Efter granskning av Kristian Rosenberg har synpunkter på avtalsförslag 2 skickats till Skanova. Staffan har haft kontakt med Skanova och de kommer att återkomma med ett svar snarast möjligt.

§ 8. Reparationer fibernätet

Det har varit många återkommande skador på utrustning och fiberkabel inne i fastigheter den senaste tiden, ofta orsakade av husdjur. De flesta vet inte vad felet beror på utan ringer Telia 90 200 och gör felanmälan. Om inte Telia åtgärdar ringer man Staffan, som sedan får gå vidare till Eltel. På hemsidan kan vi förtydliga var gränsen går för Eltels och Telias ansvar när fel uppstår och hur medlemmen ska agera. Eltel ansvarar för fel fram till fiberkonvertern och Telia för fel i fiberkonvertern samt i utrustning installerad efter den.

§ 9. Statusrapport från markavtalsgruppen

Lantmäteriet har återkommit med svar på handlingarna som skickades in. De har synpunkter på felaktiga och ofullständiga fastighetsbeteckningar. Komplettering har gjorts av våra handlingar och vi avvaktar nu svar från Lantmäteriet. Svaret vi får avgör vilka krav som kommer att ställas på handlingarna som ska skickas in till Lantmäteriet.

§ 10. Statusrapport från hemsidegruppen, personuppgiftslagen?

Hemsidan ska kompletteras med information om GDPR och personuppgiftspolicy. Publicering ska även göras av protokoll från möten efter årsmötet 2018. Eventuellt ska även en områdeskarta läggas in.

Ändring ska göras av hur felanmälan ska göras till Eltel. Vid fel som ska åtgärdas av Eltel ska felanmälan göras till Staffan och inte direkt till Eltel.

§ 11. Personuppgiftslagen GDPR-förslag

Förslag till personuppgiftspolicy gicks igenom och godkändes. Se även § 10.

§ 12. Övriga frågor

Inga övriga frågor noterades.

§ 13. Nästkommande möte

Nästa möte bestämdes till torsdagen den 22 november 2018 klockan 19.00 på Bäckaskogs Slott.

§ 14. Mötets avslutande


Ordföranden avslutade mötet.

Justeras:


Ordförande

Vid protokollet:


Sekreterare


Justeringsperson